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P R O T O K Ó Ł   N R  XCIV/2023 
dziewięćdziesiątej czwartej sesji Rady Miejskiej w Radomiu  

odbytej w dniu 24 kwietnia 2023 roku 
w Sali Obrad Rady Miejskiej w Radomiu im. Marii Kelles - Krauz, Rynek 1 

 
Ad. 1. Otwarcie obrad oraz wybór sekretarzy.  
Posiedzenie otworzyła i na nim przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Radomiu – 
radna Kinga Bogusz. 
 
Przewodnicząca Kinga Bogusz na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
Na sesji obecni byli radni według listy obecności, która została dołączona do materiałów z sesji. 
Radni nieobecni: Kotwicki Piotr, Kuźmiuk Mateusz.  
  
Na sekretarzy obrad zgłoszono radnych: Kazimierza Staszewskiego i Roberta Chrobotowicza. 
Radni wyrazili zgodę na pełnienie funkcji sekretarzy. Sekretarze zostali wybrani jednogłośnie                  
(19 za – głosowanie nr 1).  
 
Zmiany porządku obrad: 
- wniosek zastępcy prezydenta miasta Katarzyny Kalinowskiej o zdjęcie z porządku obrad pro-
jektu uchwały na druku nr 819 w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/165/2019 Rady Miej-
skiej w Radomiu z dnia 28 maja 2019 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta 
Radomia.  
 
Przewodnicząca Kinga Bogusz poinformowała, że wniosek nie musi być głosowany, bo wniosko-
dawca może wycofać projekt uchwały w każdym momencie. Projekt uchwały został zdjęty                 
z porządku obrad.  
 
- wniosek Przewodniczącej Rady Miejskiej o wprowadzenie do porządku obrad  projektu 
uchwały na druku nr 822 w sprawie zmiany uchwały nr LXXXIX/851/2023 Rady Miej-
skiej w Radomiu z dnia 30 stycznia 2023r. w sprawie powołania komisji konkursowej 
do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora w Radomskiej Stacji Pogotowia 
Ratunkowego w Radomiu.  
 
Przewodnicząca Kinga Bogusz poinformowała, że zmiana jest związana ze zmianą na stanowi-
sku wiceprezydenta odpowiedzialnego za służbę zdrowia. Prezydent Radosław Witkowski skie-
rował pismo z prośbą aby w miejsce pana Jerzego Zawodnika w skład komisji konkursowej we-
szła pani Marta Michalska – Wilk.  
 
Za wprowadzeniem projektu uchwały do porządku obrad głosowało 20 radnych, 0 było przeciw, 
1 wstrzymał się od głosowania – głosowanie nr 2. Projekt uchwały został wprowadzony jako 
pkt. 10.9.  
 
- wniosek Prezydenta Miasta Radomia o wprowadzenie do porządku obrad  projektu uchwały 
na druku nr 823 w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Miasta Radomia na            
2023 rok.  
 
Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie (19 za – głosowanie 
nr 3) w pkt. 10.1.  
 
- wniosek Prezydenta Miasta Radomia o wprowadzenie do porządku obrad  projektu uchwały 
na druku nr 824 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Ra-
domia na lata 2023 – 2045.  
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Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie (19 za – głosowanie 
nr 4) w pkt. 10.1.  
 
- wniosek Przewodniczącej Rady Miejskiej o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczą-
cego ustalenia składów osobowych komisji. 
 
Przewodnicząca Kinga Bogusz poinformowała, że przed dzisiejszą sesją wpłynął wniosek rad-
nego Dawida Ruszczyka dot. zmiany członkostwa w komisjach Rady Miejskiej ( z Komisji Budże-
towej do Komisji do spraw Majątku Spółek Miejskich).  
 
Punkt ten został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie (19 za – głosowanie nr 5) 
jako punkt 13.6.  
 
Porządek sesji: 
1. Otwarcie obrad oraz wybór sekretarzy. 
2. Przyjęcie protokołu z XCIII sesji Rady Miejskiej w Radomiu. 
3. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 
4. Wystąpienia parlamentarzystów i dyskusja. 
5. Informacja Prezydenta Miasta Radomia w sprawie zalewania i utwardzenia ulicy  
     Skrzydlatej. 
6. Informacja o działalności Stowarzyszenia „Radomski Czerwiec ‘76”. 
7. Informacja Prezydenta Miasta Radomia o stanie realizacji inwestycji drogowych (wiadukt 
    przy ul. Żeromskiego, ul. Warszawska, trasa N-S). 
8. Informacja Prezydenta Miasta Radomia o stanie realizacji budowy Radomskiego Centrum 
      Sportu oraz informacja o pracy Doraźnej Komisji ds. Budowy Radomskiego Centrum Sportu.  
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
1) dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2023 rok oraz zmiany Wieloletniej Prognozy  
     Finansowej Gminy Miasta Radomia na lata 2023 - 2045 – druki nr: 820, 821, 823, 824, 
2) zmiany Uchwały Nr 408/2016 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 19 grudnia 2016r.  
     w sprawie ustalenia Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Radomiu oraz ustalenia cen  
     grobów i płyt, cen usług pogrzebowych i stawek opłat cmentarnych obowiązujących na  
     Cmentarzu Komunalnym w Radomiu – druk nr 815, 
3) zaliczenia dróg do kategorii dróg powiatowych oraz pozbawienia kategorii dróg powiato- 
     wych i ustalenia przebiegu dróg powiatowych na terenie miasta Radomia – druk nr 817, 
4) zmiany uchwały nr 75/2011 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie  
     zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia przebiegu dróg gminnych na terenie  
     miasta Radomia – druk nr 818, 
5) przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa  
     gazowe Gminy Miasta Radomia na lata 2017-2031” – druk nr 814, 
6) określenia na rok 2023 sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy Miasta  
     Radomia – druk nr 813, 
7) zamiaru zmiany lokalizacji filii Nr 15 Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Józefa A.  
     i Andrzeja S. Załuskich w Radomiu – druk nr 816, 
8) zmiany uchwały nr XVIII/165/2019 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 28 maja 2019 r.  
     w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Radomia – druk nr 819 – zdjęta przez  
     wnioskodawcę, 
9) zmiany uchwały nr LXXXIX/851/2023 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 30 stycznia 2023r.  
     w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko  
     Dyrektora w Radomskiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Radomiu – druk nr 822. 
11. Informacja o pracy Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
12. Sprawozdanie delegata Miasta Radomia z posiedzenia Związku Miast Polskich.  
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13. Sprawy różne i wolne wnioski:  
1)  rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na użycie Herbu Miasta Radomia na sztandarze  
      Środowiskowo – Lekarskiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego w Radomiu, 
2) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego za 2022 rok, 
3) Sprawozdanie z realizacji Programu oddziaływań psychologiczno – terapeutycznych dla  
     osób stosujących przemoc w rodzinie dla Gminy Miasta Radomia na lata 2021 – 2025 za  
     2022 rok, 
4) Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony  
     Ofiar Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy Miasta Radomia za 2022 rok, 
5) Sprawozdanie z realizacji Programu oddziaływań korekcyjno – edukacyjnych dla osób  
     stosujących przemoc w rodzinie na terenie Gminy Miasta Radom na lata 2021– 2025 za  
     2022 rok,  
6) ustalenie składów osobowych komisji.  
14. Zamknięcie obrad.  
 
 
Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XCIII sesji Rady Miejskiej w Radomiu. 
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  
 
Za przyjęciem protokołu z XCIII sesji Rady Miejskiej w Radomiu odbytej w dniu 27 marca 2023r. 
głosowało 20 radnych, 0 było przeciw, 1 wstrzymał się od głosowania – głosowanie nr 6. Proto-
kół został przyjęty.  
 
 
Ad. 3. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 
Informacje (2 szt.) radni otrzymali z materiałami na sesję. 
Ich treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
 
Ad. 4. Wystąpienia parlamentarzystów i dyskusja. 
Nie było żadnego parlamentarzysty.  
 
 
Ad. 5. Informacja Prezydenta Miasta Radomia w sprawie zalewania i utwardzenia ulicy 
Skrzydlatej. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz poinformowała, że punkt został wprowadzony do 
porządku obrad na wniosek wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Adama Bocheńskiego. 
 
Prowadzenie obrad przejął wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adam Bocheński.  
 
Wiceprzewodniczący Adam Bocheński poinformował, że na sesji w lutym poruszył problem ulicy 
Skrzydlatej. Otrzymał sygnał od mieszkańców, że chcieliby przedstawić ten problem na sesji.  
 
Przedstawiciel mieszkańców przedstawił prezentację dotyczącą stanu ulicy Skrzydlatej i przed-
stawił: 
- lokalizację ulicy,  
- problematykę drogi,  
- zdjęcia i filmy przedstawiające stan drogi oraz posesji po opadach.  
W imieniu mieszkańców zwrócił się z apelem o to, że jeżeli trwają jakieś prace bądź ustalenia, 
żeby mieszkańców o tym poinformować. Poprosił również o natychmiastowe wyrównanie tej 
drogi, ponieważ nie są wstanie tam funkcjonować.  
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Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji Piotr Wójcik stwierdził, że problemy ulicy Skrzy-
dlatej to brak odwodnienia tej drogi. Przybliżył działania jakie należy podjąć, aby odwodnić 
drogę. Stwierdził, że połowicznym rozwiązaniem, które będzie wykonane, to będzie równanie 
drogi. Takie równanie drogi będzie wykonane oraz gdzie tylko będzie możliwość większa ilość 
kruszywa zostanie uzupełniona, aby było to bardziej stabilne.  
 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński poinformował, że są w kontakcie z mieszkań-
cami. Problem ulicy Skrzydlatej to część jednego dużego problemu, który jest w południowej 
części miasta. Ulica Skrzydlata przede wszystkim dzięki zaangażowaniu mieszkańców pewnie 
będzie pierwszą ulicą, na której ten problem uda się rozwiązać. Omówił jak wygląda problem                 
z zalewaniem ulic i posesji. Zadeklarował pełną otwartość i chęć rozmowy o tym, żeby ten pro-
blem rozwiązać nie tylko w skali ul. Skrzydlatej, ale w ogóle w południowej części miasta. Jeżeli 
chodzi o ul. Skrzydlatą, to podtrzymał deklaracje.  
 
Przedstawiciel Wodociągów Miejskich stwierdził, że trzeba wybudować rowy przy ul. Skrzydla-
tej. Ze swej strony deklarują pogłębienie rowu między ul. Malenicką a ul. Grota Roweckiego.  
 
Przedstawiciel mieszkańców poinformował, że jako mieszkańcy starają się pomóc najlepiej jak 
tylko potrafią. Rozpoczęli dialog z drugą częścią ulicy, aby działki przed posesjami oddać miastu. 
Mieszkańcy mają swojego geodetę i działają. O postępach tych prac będą na bieżąco informować 
pana prezydenta i MZDiK.  
 
Radny Tomasz Gogacz zapytał, kto odpowiada za utrzymanie i stan rowów melioracyjnych na 
terenie miasta?  
 
Radny Marcin Majewski zapytał, jakie środki są potrzebne na ten cel? Jak wygląda plan realizacji 
tego zadania? Co przez ostatnie 5 lat zostało wykonane w tym temacie? Czy Wodociągi Miejskie 
mają jakikolwiek plan na odwodnienie tych terenów? Podkreślił, że rolą samorządu jest dbanie 
o takie drogi i to nie mieszkańcy powinni przychodzić do Rady, tylko MZDiK powinno wychodzić 
z gotowymi propozycjami w jaki sposób można taką sytuację załatwić. Jakie działania podjął 
prezydent, MZDiK, Wodociągi dotyczące odwodnienia tego całego terenu? Uważa, że tu nie cho-
dzi tylko o tą ulicę, a cały obszar. Wykonanie odwodnienia jednej ulicy nie załatwia sprawy.  
 
Radny Robert Utkowski rozumie, że doraźna naprawa jest w zasięgu ręki. Natomiast najwięk-
szym problemem jest stan własności gruntów przez które mógłby przebiegać potencjalny rów 
melioracyjny. Zapytał, ile punktów „konfliktowych” występuje w tamtej dzielnicy? Czy jeżeli stan 
prawny gruntów zostanie uregulowany w taki sposób, że miasto będzie dysponowało tym grun-
tem i będzie mogło tam wykonać rów melioracyjny, to ten problem zostanie rozwiązany? Czy 
jednocześnie odciągnie wody ze zbiornika wodnego, który jest na tamtym terenie?  
 
Radny Dawid Ruszczyk poinformował, że powstała koncepcja rozwiązania tego problemu. Po-
dziękował mieszkańcom za profesjonalne podejście do tematu. Podkreślił, że jest wola rozwią-
zania problemu ze wszystkich stron.  
 
Radny Łukasz Podlewski poprosił o ustalenie przez MZDiK i mieszkańców, o jakiej drodze mowa, 
bo inny jest metraż podawany przez MZDiK, a o innym metrażu mówią mieszkańcy. Ponadto 
poruszył sprawę stanu rowów i możliwości składania wniosków w ramach projektu „Mazowsze 
dla melioracji” o udzielenie dotacji celowej na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych. Za-
pytał, czy Wodociągi składały jakiekolwiek wnioski na ten cel? Czy spółka Wodociągi wystarto-
wała w programie „Mazowsze dla melioracji” realizowanym przez marszałka? Radny ma nadzieję, 
że droga ta w najbliższym czasie zostanie utwardzona, chociażby poprzez prowizoryczne wy-
sypanie.  
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Radny Wiesław Wędzonka przypomniał, że sprawą tej ulicy zajmuje się co najmniej kilkanaście 
lat. Problem polega na tym, że sąsiadem tej okolicy jest lotnisko, które nie jest zmeliorowane.    
W interesie i mieszkańców i miasta jest wykonanie takiej melioracji, która by w sposób swo-
bodny odprowadzała wodę po każdych większych ulewach. Zdaniem radnego obowiązki po 
Spółce Wodnej, którą zlikwidowała Rada Miejska przejęły radomskie Wodociągi. W związku z tym 
uważa, że Wodociągi radomskie przede wszystkim powinny przedstawić plan odwodnienia tam-
tej okolicy i plan wykonania odpowiednich robót czy odprowadzenia wody w sposób profesjo-
nalny. Radni powinni na to naciskać, bo ta okolica w sposób dynamiczny się rozwija i zadaniem 
jest by ułatwić im tam życie. Prosi o przedstawienie przez Wodociągi planu regulacji stosunków 
wodnych w tym rejonie. Mieszkańcy, jeżeli uzyskali pozwolenie na budowę, to mają wszelkie 
prawa żądać od miasta tego, żeby ta ulica została zrobiona. Szybkim rozwiązaniem byłoby 
oczyszczenie i pogłębienie rowu już tam istniejącego. Natomiast nie oznacza to, że nie trzeba 
robić dalszej melioracji. Mieszkańcy muszą wyciągnąć swoje parę groszy w postaci kawałka 
ziemi po to, by służby miejskie mogły zmieścić się z odwodnieniem, a jednocześnie trzeba pil-
nować tego, by MZDiK utwardził tą ulicę.  
 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński udzielił dodatkowych informacji dotyczących: 
- działań podjętych w tym zakresie przez ostatnie 5 lat – na piśmie,  
- koncepcji odwodnienia tej części miasta,  
- zaproponował rozmowę na Komisji Gospodarki, aby wspólnie można było wyznaczyć kierunek 
działań,  
- długości ulicy Skrzydlatej,  
- oczyszczenia istniejącego rowu.  
Zastępca prezydenta stwierdził, że współpraca z mieszkańcami ul. Skrzydlatej to czysta przy-
jemność.  
 
 
Prowadzenie obrad przejęła przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz.  
 
Ad. 6. Informacja o działalności Stowarzyszenia „Radomski Czerwiec ‘76”. 
Prezes stowarzyszenia „Radomski Czerwiec ‘76” przedstawił informacje dotyczące: 
- powstania stowarzyszenia,  
- celu działalności stowarzyszenia,  
- siedziby stowarzyszenia,  
- organizowanych spotkań z młodzieżą,  
- organizowanych obchodów rocznicowych,  
- powołania społecznego komitetu budowy pomnika,  
- liczby członków stowarzyszenia,  
- kosztów działalności i funkcjonowania stowarzyszenia.  
Prezes zwrócił się o pomoc finansową w dalszej działalności stowarzyszenia w formie dotacji 
rocznej lub miesięcznej w wysokości 15.000 zł rocznie lub 1.250 zł miesięcznie, która pozwoli 
na funkcjonowanie i skupienie się na działaniach mających na celu dalszą promocję historii 
czerwca 1976r. Podziękował za możliwość wystąpienia i prosi o pomoc.  
 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński stwierdził, że jest dumny, że mogą ze stowa-
rzyszeniem pracować i z prezesem, bo to, co udało się wspólnie zrobić, również wspólnie z Soli-
darnością Ziemi Radomskiej, przy obchodach „Czerwca”, to jest coś, co bardzo łączy i jest to bar-
dzo cenne. Problemy materialne stowarzyszenia cały czas trwają. Jako miasto starają się poma-
gać, ale też mają ograniczone możliwości, jeśli chodzi o stan prawny. Konkursów miejskich, które 
takie rzeczy finansują nie ma. Zwrócił się z gorącą prośbą do radnych o wsparcie stowarzyszenia 
w instancjach wyższych.  
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Radny Kazimierz Staszewski podziękował prezesowi za przypomnienie dokonań. Stwierdził, że 
pomoc dla stowarzyszenia jest okazjonalna. Koszty działalności stowarzyszenia nie są do 
udźwignięcia bezpośrednio przez stowarzyszenie. Radny uważa, że stowarzyszeniu powinny 
pomóc spółki komunalne. Zgadza się również, że stowarzyszeniu powinny pomóc spółki Skarbu 
Państwa. W związku z małymi środkami działalność stowarzyszenia jest bardzo ograniczona. 
Radny uważa, że miasto powinno przedstawić stowarzyszeniu nowe lokum w perspektywie 
dwóch lat dlatego, że w obecnym miejscu nawet nie można prawidłowo przeprowadzić edukacji. 
Zwrócił się do prezydenta i władz miasta, aby pomyśleli jak pomóc.  
 
Radny Tomasz Gogacz uważa, że stowarzyszeniu należy dać szansę, aby informowało o boha-
terach tamtych wydarzeń. Stwierdził, że lokal przy ul. Reja to nie jest duże pomieszczenie. Radny 
uważa, że warto się zastanowić nad poszerzaniem wiedzy dotyczącej tamtych wydarzeń. Zapy-
tał, jaka jest sytuacja z miejscem upamiętnienia przewidzianym przy Lasach Państwowych?  
 
Przewodnicząca Kinga Bogusz stwierdziła, że często mówimy o tym, że Radom pokutuje za wy-
darzenia czerwcowe. Komunistyczne władze objęły nasze miasto szeregiem represji za to, co 
wydarzyło się w Radomiu 25 czerwca ‘76r. Po odzyskaniu przez Polskę niepodległości ‘89r.                      
z czasem zaczęliśmy starać się o to, aby miasto odzyskało należną mu rangę. Statusu miasta 
wojewódzkiego wciąż nie mamy. Często mierzymy się z tym, że miasto ma niechlubną opinię na 
terenie Polski. Bardzo się staramy, aby tę opinię poprawić. Mamy „Radomski Czerwiec ‘76”, 
mamy stowarzyszenie, którego członkowie i nazwa nawiązują do wydarzeń, które rozpoczęły              
w Polsce pewien zryw niepodległościowy do wydarzeń, które zainicjowały powstanie Solidar-
ności w naszym kraju, bo bez „Radomskiego Czerwca” nie byłoby Solidarności. Mamy coś, co 
może być symbolem naszego miasta. Stowarzyszenie „Radomski Czerwiec’76” i te wydarzenia 
tak naprawdę obecne są w naszym życiu tylko i wyłącznie w okolicach 25 czerwca co roku, kiedy 
organizowane są obchody. Stowarzyszenie przez cały rok boryka się z problemami finansowymi, 
może też lokalowymi. Może warto pomyśleć nad tym, w jaki sposób zaangażować stowarzysze-
nie „Radomski Czerwiec ‘76” do krzewienia wiedzy historycznej wśród młodzieży miasta. Być 
może warto pomyśleć nad takim programem, który da możliwość członkom stowarzyszenia dzie-
lenia się swoimi doświadczeniami, wiedzą historyczną, wspomnieniami tamtych lat i w ten spo-
sób uświadamianiem młodego pokolenia. Zgadza się, że spółki Skarbu Państwa powinny zostać 
zaangażowane, ale również spółki miejskie. Przewodnicząca zapytała, które spółki miejskie                 
w tym momencie wspierają stowarzyszenie „Radomski Czerwiec ‘76”? Prosi, aby pomyśleć nad 
programem dla stowarzyszenia i dla naszej młodzieży, który zająłby się propagowaniem wiedzy 
o wydarzeniach „Radomskiego Czerwca” wśród młodego pokolenia.  
 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński udzielił dodatkowych informacji w sprawach: 
- większej siedziby dla stowarzyszenia,  
- wykorzystania dostępnych obiektów na prowadzenie działalności edukacyjnej stowarzysze-
nia,  
- organizacji konkursów i programów finansujących edukację historyczną,  
- finansowania stowarzyszenia przez spółki komunalne,  
- edukacji historycznej w zakresie historii najnowszej,  
- dostępności materiałów na temat wydarzeń czerwcowych.  
 
Prezes stowarzyszenia „Radomski Czerwiec ‘76” udzielił dodatkowych informacji w sprawach: 
- lokalu dla potrzeb stowarzyszenia,  
- edukacji organizowanej przez stowarzyszenie w szkołach,  
- uwzględnienia w budżecie miasta 15.000 zł na potrzeby stowarzyszenia,  
- sposobów pozyskiwania środków na potrzeby stowarzyszenia,  
- drogi do wolności otwartej przez „Radomski Czerwiec”, 
- wsparcia dla działalności stowarzyszenia,  
- budowy pomnika przy budynku Lasów Państwowych oraz pozyskania środków na ten cel.  
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Ad. 7. Informacja Prezydenta Miasta Radomia o stanie realizacji inwestycji drogowych 
(wiadukt przy ul. Żeromskiego, ul. Warszawska, trasa N-S). 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji Piotr Wójcik przedstawił informację o stanie 
realizacji inwestycji drogowych: 
- wiadukt w ul. Żeromskiego – są gotowi do podpisania umowy z wykonawcą firmą Trakcja. Ter-
min ustalony na 27 kwietnia. Niestety nie mają potwierdzenia terminu ze strony PKP.  
- trasa N-S III etap tzw. odcinek IIIa – w przeciągu dwóch tygodni mają uzyskać decyzję ZRID. 
Koszt inwestycji 54 mln. Odcinek jest realizowany od ul. Szklanej rondo do ul. Struga/Kozienicka. 
Decyzja ZRID będzie obejmowała całość odcinka. Rozpatrują możliwość realizacji całości odcinka 
pod warunkiem uzyskania dodatkowych środków.  
- ul. Warszawska – czekają na przełożenie środków z ul. Warszawskiej na ul. Wolanowską.  
 
Radny Piotr Szprendałowicz – wiadukt – zapytał, czy opóźnia się podpisanie umowy z firmą Trak-
cja i rozpoczęcie przebudowy wiaduktu dlatego, że  w kalendarzu któregoś z ministrów brakuje 
wolnego dnia? Budowa trasy N-S – ile kosztowałoby wykonanie III etapu w pełnym zakresie?  
 
Radny Kazimierz Woźniak – wiadukt – zapytał, czy cała procedura odwoławcza została już zakoń-
czona? Czy nie ma zagrożeń, że brakuje jakiegoś papierka? Jak to będzie przebiegało z podaniem 
terminów realizacji? Czy będzie się to wiązało ze wstrzymaniem ruchu kolejowego na tej trasie?  
 
Radny Tomasz Gogacz – ul. Warszawska/ul. Wolanowska – chciałby, aby w ogóle któraś ta ulica 
została zrobiona. Uważa, że trwa to zbyt długo, jeżeli chodzi o trasy wylotowe z Radomia. Uważa 
również, że wymaga to wsparcia parlamentarnego. Wiadukt – radny stwierdził, że do tej pory nie 
wiadomo kto go wykona. Ponadto radny poruszył sprawę rozwoju miasta na tle kraju.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adam Bocheński – rondo Popiełuszki – przypomniał, że                   
w koncepcji miała to być estakada. Uważa, że to rondo jest tragiczne. Dzieje się tam dramat                  
w trakcie natężenia ruchu rannego i popołudniowego. Ponadto poruszył sprawę wycinki lasu 
olchowego w tym rejonie.  
 
Radna Magdalena Lasota poruszyła sprawę warunków dofinansowania zadań w ramach „Pol-
skiego Ładu” oraz sytuację w gminie Leszno w zakresie wniosku o zmianę inwestycji do reali-
zacji. Okazuje się, że takie wnioski są rozpatrywane i są zgodne z prawem. Wniosek złożony 
przez prezydenta miasta Radomia o zmianę zadania inwestycyjnego z ul. Warszawskiej na                    
ul. Wolanowską jest jak najbardziej zgodny z prawem. Zapytała, dlaczego do dzisiaj ten wniosek 
nie został jeszcze rozpatrzony? A są ku temu przesłanki, żeby zmienić w ramach dofinansowania 
z „Polskiego Ładu” wniosek na ul. Wolanowską. Radna stwierdziła, że jest dobra okazja zarówno 
dla radnych z Prawa i Sprawiedliwości, jak i dla posłów żeby dopilnowali tego wniosku i pomogli, 
jeżeli mają takie możliwości, żeby ten wniosek wreszcie był pozytywnie zaopiniowany.  
 
Radna Wioletta Kotkowska przypomniała historię realizacji budowy wiaduktu oraz opóźnień na 
tej inwestycji. Zapytała, czy prawdą jest, że kilkakrotnie MZDiK i gmina zwracali się do PKP                        
o podpisanie umowy, ale niestety przedstawiciele obecnie rządzących nie mają czasu na to, aby 
pochylić się nad bardzo piląca sprawą jaką jest rozpoczęcie tej bardzo ważnej dla naszego mia-
sta inwestycji.  
 
Radny Mirosław Rejczak stwierdził, że te inwestycje bardzo się wloką. Zapytał, czy dojdą one do 
skutku? Ponadto radny poruszył sprawę realizacji inwestycji przez spółki miejskie. Poruszył rów-
nież sprawę uruchomienia lotniska w naszym mieście.  
 
Radny Łukasz Podlewski – wiadukt – zapytał, kiedy zakończą się prace na ul. Słowackiego? Nie 
wyobraża sobie zamknięcia wiaduktu oraz prowadzenia prac przez spółkę Wodociągi na ul. Sło-
wackiego. Ul. Wolanowska/ul. Warszawska – na jaką kwotę wpłynęły oferty na ul. Warszawską? 
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Prezydent powiedział, że były one za wysokie w zakresie zakładanego budżetu. Z wiedzy rad-
nego i informacji zamieszczonej na stronie MZDiK wynika, że takie oferty nie wpłynęły dlatego 
został unieważniony przetarg. Kiedy była kosztorysowana oferta na ul. Wolanowską? Co składa 
się na tę kwotę i kto opracowywał kosztorys? Czy sprawy sądowe z sześcioma właścicielami 
nieruchomości przy ul. Wolanowskiej zostały zakończone?  
 
Radny Marcin Majewski – trasa N-S – czy został podpisany harmonogram prac po podpisaniu 
aneksu? Kiedy rozpoczną się prace budowlane na odcinku IIIa? Czy są potrzebne jeszcze jakieś 
inne pozwolenia? Co z pozwoleniami wodno – prawnymi, z którymi był problem? Czy miasto 
zwróciło się z wnioskiem do marszałka o dofinansowanie inwestycji III etapu trasy N-S? Radny 
stwierdził, że dyrektor wspomniał, że odcinek trasy IIIa będzie kończył się zjazdem do ul. Struga 
i zapytał, czy coś się tu zmieniło, ponieważ miał być też zjazd na osiedle Gołębiów I? Czy podpi-
sany aneks zmienił tą sytuację i zjazd na osiedle Gołębiów został wyrzucony z odcinka IIIa? Do-
finansowanie na ul. Warszawska w wysokości 76 mln zł – co dalej się dzieje z tymi pieniędzmi? 
Co prezydent Witkowski miał na myśli mówiąc, że została złożona oferta i była ona za droga, 
dlatego nie mogli realizować ul. Warszawskiej?  
 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński udzielił dodatkowych informacji w sprawach: 
- podpisania umowy na realizację wiaduktu w ul. Żeromskiego,  
- podjęcia decyzji dotyczącej remontu ul. Wolanowskiej,  
- odrzucanych wniosków składanych na realizację ul. Wolanowskiej,  
- ofert na realizację ul. Warszawskiej, 
- wjazdu z trasy N-S w osiedle Gołębiów I i w ul. Struga,  
- wniosków o dofinansowanie składanych do marszałka,  
- terminu zakończenia prac na ul. Słowackiego,  
- kosztorysu na realizacje ul. Wolanowskiej.  
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji Piotr Wójcik udzielił informacji w zakresie: 
- kosztu realizacji odcinka IIIb trasy N-S,  
- postępowań odwoławczych dotyczących wiaduktu na ul. Żeromskiego,  
- czasu realizacji budowy wiaduktu,  
- planowanych wyłączeń kolejowych przy budowie wiaduktu,  
- podpisania umowy na realizację wiaduktu,  
- wycinki drzew przy rondzie tzw. Kozienickim, 
- prowadzonych postępowań sądowych, 
- uzyskania decyzji ZRID,  
- rozpoczęcia prac na odcinku IIIa trasy N-S,  
- zatwierdzenia harmonogramu realizacji trasy N-S. 
 
 
Prowadzenie obrad przejął wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adam Bocheński 
 
Ad. 8. Informacja Prezydenta Miasta Radomia o stanie realizacji budowy Radomskiego 
Centrum Sportu oraz informacja o pracy Doraźnej Komisji ds. Budowy Radomskiego Cen-
trum Sportu.  
Dyrektor MOSiR Robert Dębicki przybliżył jakie prace na stadionie zostały zakończone, a jakie 
jeszcze trwają. Stwierdził, że dyrektor generalnego wykonawcy zapewnia, że wszystkie prace 
wykonywane są zgodnie z harmonogramem i na dzień dzisiejszy nie widzi możliwości opóźnień.  
 
Przewodniczący Doraźnej Komisji ds. Budowy Radomskiego Centrum Sportu Łukasz Podlewski 
poinformował, że we wtorek było posiedzenie komisji. Oglądali budowane dwie trybuny na                    
ul. Struga 63. Przedstawiciel wykonawcy zapewnił, że niemal wszystkie prace wykonywane są 
zgodnie z harmonogramem i na dziś nie widzi zagrożeń, które mogłyby wpłynąć na termin 
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zakończenia prac, czyli 31 maja, bo dziś termin 31 maja i 31 lipca są sprawami najważniejszymi 
dla zakończenia prac i oddanie obiektu do użytkowania. Trwają prace wykończeniowe niemal                
w każdym miejscu i są dokonywane poprawki. Chociażby w zakresie przełożenia drzwi wejścio-
wych pomiędzy łącznikiem a pomieszczeniami przy trybunie (24 czy 25 par drzwi), które trzeba 
obrócić. Krzesełka też będą przekładane. Radny stwierdził, że na ubiegły wtorek sektor kibiców 
gości nie spełniał wymogów imprezy masowej i nie będzie dopuszczony do użytkowania. Są to 
na tyle drobne sprawy, bo dołożenie i zamontowanie dodatkowej barierki w ogrodzeniu trybuny 
wydaje się na tyle prostą sprawą, że takie sprawy zostaną rozwiązane. Na usunięcie tych uste-
rek, braków, niedociągnięć jest niemal około 100 dni. Radny stwierdził, że na dziś MOSiR nie ma 
podpisanej umowy z Radomiakiem, jeżeli chodzi o bycie operatorem tego obiektu. Dziś Rado-
miak może doradzać w zakresie obiektu, który buduje miejska spółka. Ponad 3 miesiące do                     
1 sierpnia jest to wystarczający czas, żeby wszelkiego rodzaju braki, usterki, niedociągnięcia 
wyprostować tak, żeby ten obiekt spełniał wymogi organizacji imprez masowych i odpowiadał 
podręcznikowi licencyjnemu. Dyrektor Górski i prezydent miasta otrzymali pismo od komen-
danta wojewódzkiego policji i mają na piśmie przedstawione co należy zrobić, żeby tam mogły 
się odbywać imprezy masowe. Radny stwierdził, że nie jest ani jego rolą, ani rolą radnych mar-
twić się na tym etapie o organizacje imprez na tym obiekcie. Po to jest spółka miejska, po to jest 
przyszły operator, żeby doprowadzić do tego, żeby obiekt spełniał wymogi, a nie po to, żeby                  
w lipcu, czy sierpniu rozmawiali o tym, ile MOSiR musi jeszcze zainwestować w ten obiekt, żeby 
on wymogi ekstraklasy czy I, II, III czy IV ligi spełniał. Na dziś zainwestowane zarówno w halę, 
stadion i drogi wokół stadionu to 284 mln zł brutto łącznie ze zobowiązaniami wynikającymi               
z podpisanych kontraktów. To wystarczająca kwota do tego, żeby te dwie trybuny na ponad 
8.000 widzów spełniały wymogi ekstraklasy.  
 
Radny Marcin Robert Kaca zapytał, czy Radomiak zgłosił się oficjalnie do MOSiR-u o przeniesie-
nie sektora gości z narożnika północno – zachodniego za bramkę od strony zachodniej i jak by to 
wyglądało od strony technicznej i finansowej? Czy Radomiak partycypowałby w kosztach za-
montowania dodatkowych krzesełek na trybunie południowej? Kiedy mogłyby się odbyć pierw-
sze odbiory?  
 
Radny Piotr Szprendałowicz poruszył sprawę przeniesienia kibiców za bramkę po zachodniej 
części stadionu i zapytał, jak wizualnie konstrukcyjnie byłoby to zorganizowane w odniesieniu 
do ekranów, w odniesieniu do odległości od bramki i zabezpieczenia tej części od boiska? Jak 
wygląda sfinansowanie takiej operacji? Czy środki pochodziłyby z oszczędności, bo nierealizo-
wane były kwestie zabezpieczenia planowanego obecnie sektora dla kibiców gości w północno 
– zachodniej części trybuny, czy byłyby to środki klubu, czy byłyby to środki MOSiR-u? Czy byłoby 
konieczne zawieranie dodatkowego aneksu z wykonawcą?  
 
Radny Kazimierz Woźniak – wybór operatora – radny uważa, że operator winien być już wybrany 
i powinien uczestniczyć w odbiorach. Czy są prowadzone ustalenia na ten temat? Regulacje 
prawne terenu – były roszczenia prawne osób fizycznych do części tego terenu. Czy na chwilę 
obecną ta sprawa ruszyła do przodu? Parking od strony ul. 11 Listopada – został tam wybudo-
wany parking na kilkadziesiąt samochodów. Czy ten parking jest na potrzeby stadionu, czy na 
potrzeby sąsiednich bloków zlokalizowanych w tym rejonie? Ogrodzenie trybuny – radny zasta-
nawia się dla kogo buduje się stadion. To powinno być miejsce, gdzie przychodzą kibice i oglą-
dają zawody sportowe. Była zaprojektowana siatka na 2 – 2,5 m, a teraz się mówi o podnoszeniu, 
czyli z góry zakładamy, że tam będzie dochodziło do jakichś ekscesów? Radnemu wydawało się, 
że buduje się dla cywilizowanych ludzi na cywilizowane zawody, a tu zaczyna się robić klatki.  
 
Radny Tomasz Gogacz poruszył sprawę przekładania 25 par drzwi i zapytał, kto za to odpowiada 
i ile to będzie kosztowało? Ponadto poruszył sprawę licencji na dopuszczenie obiektu do rozgry-
wek i sprawę wpuszczania kibiców na obiekt.  
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Radny Mirosław Rejczak uważa, że budowa Radomskiego Centrum Sportu powinna być zakoń-
czona.  
 
Radny Marcin Majewski zapytał, kto w tym momencie nadzoruje prace na stadionie z ramienia 
MOSiR-u? Dyrektor ds. inwestycji Rafał Górski jest od dłuższego czasu nieobecny i nie ma go już 
chyba ponad miesiąc. Co to jest za urlop? Od kiedy do kiedy pan Górski jest na urlopie? Czy to 
jest normalne, że w momencie gdy budowa stadionu, hali trwa już prawie siódmy rok i zbliżamy 
się ku końcowi, osoba wydawać by się mogło newralgiczna dla tej inwestycji idzie na urlop. Czy 
MOSiR w tym momencie ogłosił jakiekolwiek przetargi, postępowania, zamówienia dotyczące 
dostosowania do odbioru obiektu? Jak wyglądają negocjacje dotyczące wyboru operatora sta-
dionu? Jakie wymagania są stawiane operatorowi? Jaki jest wykaz prac, które trzeba wykonać, 
żeby Radomiak mógł rozgrywać mecze na ul. Struga?  Jaka będzie kwota potrzebna na budowę 
węzła cieplnego i czy to zadanie było ujęte w przetargu głównym na budowę stadionu?  
 
Dyrektor MOSiR Robert Dębicki udzielił dodatkowych wyjaśnień dotyczących: 
- dostosowania obiektu do wymogów policji,  
- przeniesienia trybuny gości,  
- kosztu przeniesienia trybuny,  
- zmiany kolorystyki krzesełek,  
- dokonania odbioru przez Sanepid,  
- konsultacji prowadzonych z policją,  
- źródła finansowania proponowanych zmian,  
- udziału operatora w odbiorach obiektu,  
- roszczeń dotyczących spornych terenów,  
- parkingu zlokalizowanego od strony 11 Listopada,  
- kosztu realizacji stadionu,  
- konieczności przełożenia części drzwi,  
- środków na dostosowanie do wymogów obiektu przy ul. Narutowicza,  
- terminu zakończenia realizacji obiektu,  
- osoby nadzorującej prace na obiekcie stadionu,  
- powodów urlopu dyrektora Rafała Górskiego,  
- działań MOSiR zmierzających do przygotowania obiektu do przeprowadzenia odbiorów,  
- wyłonienia operatora obiektu,  
- ustaleń w celu umożliwienia rozgrywania meczy przez Radomiak przy ul. Struga,  
- budowy węzła cieplnego,  
- firmy wykonującej przedmiary.  
 
Przewodnicząca klubu radnych Koalicji Obywatelskiej Wioletta Kotkowska poprosiła, aby radni 
uczestniczyli w posiedzeniach komisji ds. budowy RCS, szczegółowo pytali, aby na tej komisji 
można było wszystko wytłumaczyć. Poprosiła dyrektora, aby zawsze był na tej komisji ktoś od-
delegowany, kto bardzo dogłębnie i szczegółowo przekaże radnym informacje, a na sesji, aby 
przewodniczący przedstawił wnioski jakie wypływają z tej komisji. Radna nie ma nic przeciwko 
dyskusji, ale od tego jest komisja. Prosi, aby komisja zapraszała wszystkich, których sobie życzy 
z MOSiR-u. Stwierdziła, że z tego co wie, to pan Majewski też nie był na ostatniej komisji, dlatego 
dzisiaj mu wybacza, że jest niezorientowany i trzeba kilka razy mu powtarzać. Nie ma problemu, 
bo każdy ma lepszy i gorszy dzień. Prosi, aby szczegółowo pytać na komisji, a na sesji przedsta-
wiać wnioski.  
 
Radny Marcin Majewski zwrócił się do radnej Kotkowskiej, że był na ostatniej komisji, tylko jest 
problem zasadniczy, że pan Janduła nie przychodzi na komisje. Dziwi się radnej, że przeszkadza 
dowiadywać się odnośnie tego, na jakim etapie jest ta inwestycja.  
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Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adam Bocheński poinformował, że od ostatniej sesji do dnia  
21 kwietnia interpelacje złożyli radni: 
- Marcin Kaca – 14, 
- Łukasz Podlewski – 7, 
- Marcin Majewski – 4, 
- Adam Bocheński- 1, 
- Marcin Kaca i Łukasz Podlewski – 1.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adam Bocheński zarządził 10 minut przerwy do godz. 
12.25. 
 
 
Ad. 10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Ad. 10.1. Rozpatrzenie projektów uchwał na drukach nr: 820, 821, 823, 824. 
 
- druk nr 820.  
Prowadzenie obrad przejęła przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz.  
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta – Sławomir Szlachetka.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetowej oraz Komisji Gospodarki, Ochrony                
i Kształtowania Środowiska, które wydały opinie pozytywne.  
 
Radny Tomasz Gogacz zapytał, czy pojawiają się odsetki od nieterminowo regulowanych ra-
chunków?  
 
Radny Łukasz Podlewski stwierdził, że tą uchwałą zwiększa się planowany deficyt budżetowy 
o 425.000 zł. Czy wszystkie zwiększenia planu wydatków są konieczne do dokonania w tym 
miesiącu i czy to zwiększenie deficytu musi następować już teraz? Zwiększenie planu docho-
dów w dziale 900 w kwocie 174.100 zł w zadaniach własnych gminy dokonuje się w związku  
z planowanym w Zakładzie Usług Komunalnych wpływem opłat parkingowych w ramach Mię-
dzynarodowych Pokazów Lotniczych Air Show w kwocie 120.000 zł – czy kwota 120.000 zł, 
która ma wpłynąć do Zakładu Usług Komunalnych jest jedynym możliwym i przewidywanym 
przychodem dla jednostek gminy? Czy jeszcze jakieś inne jednostki jak ZUK pozyskają środki? 
Zwiększenie planu wydatków w kwocie 140.000 zł w związku z zakup przez Urząd Miejski ga-
dżetów, dokonanie ochrony stoiska promocyjnego miasta i zakupem namiotu w związku                      
z Międzynarodowymi Pokazami Lotniczymi Air Show w kwocie 120.000 zł – jak mają się inne 
wydatki z tytułu Air Show? Czy gmina jak w poprzednich latach jest również partnerem, czy 
tylko pełni funkcje operatora w zakresie miejsc parkingowych i sprzątania miasta? Zwiększenie 
planu dochodów i wydatków w dziale 801 w kwocie 645.000 zł w zadaniach własnych powiatu 
dokonuje się w związku z przyznanym dofinansowaniem na realizację zadania „rozbudowa bu-
dynku przy ul. Lipskiej zgodnie z uchwałą Sejmiku Województwa Mazowieckiego – na to zadanie 
sejmik przeznaczył 2 mln zł. Zapytał, czemu jest 645.000 zł? W ramach uchwały sejmiku miasto 
otrzymało 2 mln zł na ul. Maratońską i ul. Dębową. Zwiększenie planu wydatków w Miejskim 
Zarządzie Dróg i Komunikacji 20.000 zł m. in. na wywóz nieczystości, opłaty abonamentowe                    
i bankowe oraz dofinansowanie studiów dla pracowników – prosi o poinformowanie o dokładnym 
podziale tej kwoty. Jak została wydana łączna kwota w związku z zimowym utrzymaniem ulic 
do końca marca 2023r. od początku sezonu?  
 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński udzielił dodatkowych informacji dotyczących: 
- organizacji pokazów Air Show,  
- zakresu obowiązków przy organizacji pokazów,  
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- poniesionych kosztów i uzyskanych zysków z organizacji pokazów,  
- realizacji zadania Maratońska/Dębowa.  
 
Skarbnik miasta Sławomir Szlachetka udzielił dodatkowych wyjaśnień w sprawach: 
- terminowej realizacji zobowiązań,  
- zwiększenia deficytu budżetowego,  
- środków wprowadzonych do budżetu ze środków niewydatkowanych w ubiegłym roku, 
- środków dla Zakładu Usług Komunalnych,  
- dofinansowania rozbudowy Zespołu Szkół Specjalnych.  
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji Piotr Wójcik udzielił dodatkowych informacji                
w zakresie: 
- środków wydatkowanych na zimowe utrzymanie dróg,  
- środków na wywóz nieczystości oraz na studia dla pracowników.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (10 za, 0 przeciw, 10 wstrzymujących się – głoso-
wanie nr 7) podjęła 

Uchwałę nr XCIV/905/2023 
w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2023 rok.  
 
- druk nr 821.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetowej oraz Komisji Gospodarki, Ochrony               
i Kształtowania Środowiska, które wydały opinie pozytywne.  
 
Radny Tomasz Gogacz poruszył sprawę malejącej liczby mieszkańców miasta.  
 
Skarbnik miasta Sławomir Szlachetka udzielił informacji na temat wpływu na wieloletnie pro-
gnozowanie.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (12 za, 0 przeciw, 8 wstrzymujących się – głoso-
wanie nr 8) podjęła 

Uchwałę nr XCIV/906/2023 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Radomia na lata 
2023 - 2045.  
 
- druk nr 823.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (11 za, 0 przeciw, 10 wstrzymujących się – głoso-
wanie nr 9) podjęła 

Uchwałę nr XCIV/907/2023 
w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Miasta Radomia na 2023 rok.  
 
- druk nr 824.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (12 za, 0 przeciw, 9 wstrzymujących się – głoso-
wanie nr 10) podjęła 

Uchwałę nr XCIV/908/2023 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Radomia na lata 
2023 – 2045.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz zmieniła kolejność rozpatrywania punktów po-
rządku obrad i jako kolejny został rozpatrzony punkt 10.5.  
 
Ad. 10.5. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 814.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła zastępca prezydenta miasta Marta Michalska – 
Wilk.  
 
Przedstawiciel firmy przygotowujące opracowanie przedstawił prezentację, a w niej: 
- podstawę prawną,  
- zaopatrzenie w ciepło,  
- odbiorców ciepła,  
- zaopatrzenie w energię elektryczną,  
- odbiorców energii elektrycznej,  
- zaopatrzenie w gaz,  
- odbiorców gazu,  
- bilans energetyczny,  
- kluczowe elementy bezpieczeństwa energetycznego.  
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowi-
ska, która wydała opinię pozytywną.  
 
Radny Tomasz Gogacz zapytał, czy należałoby się bardziej nastawić na energię elektryczną, czy 
na gaz? Co jest bardziej przyszłościowe i bardziej ekonomiczne? Co może zrobić miasto, aby 
zwiększał się procent energii odnawialnej?  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adam Bocheński zapytał, czy przyjęty ostatnio przez Parla-
ment Europejski pakiet klimatyczny ma wpływ na plan przedłożony dla naszego miasta? Skąd 
Radpec brał węgiel przed wprowadzeniem embarga na rosyjski węgiel? 
 
Przedstawiciel firmy przygotowującej opracowanie udzielił dodatkowych informacji w zakresie: 
- korzyści z wykorzystywania źródeł gazowych oraz energii elektrycznej, 
- klasy energetycznej wykorzystywanych urządzeń,  
- uwzględnienia w przygotowanym programie pakietu klimatycznego Parlamentu Europej-
skiego.  
 
Zastępca prezydenta miasta Marta Michalska – Wilk udzieliła informacji na temat pozyskiwania 
węgla przez spółkę Radpec.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (16 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 11) podjęła 

Uchwałę nr XCIV/909/2023 
w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elek-
tryczną i paliwa gazowe Gminy Miasta Radomia na lata 2017-2031”. 
 
Ad. 10.2. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 815.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowi-
ska, która wydała opinię pozytywną.  
 
Radny Łukasz Podlewski poruszył sprawę zróżnicowania kosztów nisz w kolumbarium. Zapytał, 
ile urn mieści się w poszczególnych rozmiarach nisz? Ponadto zapytał, czy jest możliwość samo-
dzielnego wykonania ekshumacji i dostarczenia prochów, czy odbywa się to tylko na cmentarzu 
w Radomiu? Czy przyjmując tą uchwałę jeszcze coś innego w regulaminie zostanie zmienione?  
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Radny Piotr Szprendałowicz uważa, że budowa drugiego kolumbarium to bardzo dobry pomysł 
w sytuacji wyczerpywania się miejsc na kolejne tradycyjne pochówki. Zaproponowane ceny nisz 
wydają się dobrze przemyślane w stosunku do cen grobów w Radomiu i cen nisz w miastach               
o podobnej wielkości. Na jaki czas kolumbarium plus dostępny jeszcze teren cmentarza zabez-
pieczy potrzeby miasta w zakresie pochówków? Obserwując rosnącą tendencję do pochówków 
urnowych, czy na cmentarzu miejskim zostało wydzielone miejsce na kolejne kolumbarium lub 
planuje się wydzielenie takiej rezerwy? Zwrócił się z apelem dotyczącym handlu przycmentar-
nego i estetyki stoisk przy zachodnim wejściu od ul. Witosa, które nie odpowiadają żadnym 
współczesnym standardom i szpecą to miejsce. Apeluje o rozwiązanie tego problemu.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz zapytała, ile jest 
miejsc w kolumbarium? Jaka jest ilość miejsc w poszczególnych niszach? 
 
Zastępca prezydenta Mateusz Tyczyński udzielił dodatkowych informacji dotyczących: 
- pojemności nisz kolumbarium,  
- cen zakupu miejsc „za żywota”,  
- czasu na jaki wystarczy obecna ilość miejsc na cmentarzu,  
- pojemności kolumbarium.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (14 za, 0 przeciw, 8 wstrzymujących się – głoso-
wanie  nr 12) podjęła 

Uchwałę nr XCIV/910/2023 
w sprawie zmiany Uchwały Nr 408/2016 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 19 grudnia 
2016r. w sprawie ustalenia Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Radomiu oraz usta-
lenia cen grobów i płyt, cen usług pogrzebowych i stawek opłat cmentarnych obowiązu-
jących na Cmentarzu Komunalnym w Radomiu. 
 
Ad. 10.3. – 10.4. Rozpatrzenie projektów uchwał na drukach nr 817, 818. 
Uzasadnienie do projektów uchwał przedstawił dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji 
Piotr Wójcik.  
 
- druk nr 817.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowi-
ska, która wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (21 za – głosowanie nr 13) podjęła 

Uchwałę nr XCIV/911/2023 
 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg powiatowych oraz pozbawienia kategorii 
dróg powiatowych i ustalenia przebiegu dróg powiatowych na terenie miasta Radomia. 
 
- druk nr 818.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowi-
ska, która wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (22 za – głosowanie nr 14) podjęła 

Uchwałę nr XCIV/912/2023 
w sprawie zmiany uchwały nr 75/2011 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 28 lutego 
2011r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia przebiegu dróg 
gminnych na terenie miasta Radomia. 
 
Ad. 10.5. – omówiony we wcześniejszej części obrad.  
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Ad. 10.6. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 813.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła zastępca prezydenta miasta Marta Michalska – 
Wilk.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowi-
ska, która wydała opinię pozytywną.  
 
Radny Łukasz Podlewski zapytał, od kiedy będzie czynna wypożyczalnia sprzętu na MOSiR-ze?  
 
Przewodnicząca Kinga Bogusz zarządziła 7 minut przerwy do godz. 14.05.  
 
Zastępca prezydenta miasta Marta Michalska – Wilk udzieliła informacji na temat terminu funk-
cjonowania wypożyczalni. 
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (21 za – głosowanie nr 15) podjęła  

Uchwałę nr XCIV/913/2023 
w sprawie określenia na rok 2023 sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na tere-
nie Gminy Miasta Radomia.  
 
Ad. 10.7. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 816.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Kultury i Promocji, która wydała opinię pozy-
tywną.  
 
Radny Łukasz Podlewski poprosił o informację, ile przypadków lokalizacji filii bibliotecznych jest 
w lokalach prywatnych i ile miesięcznie dyrektor jako zarządzający Biblioteką wydaje na wyna-
jem powierzchni pod filie? Poprosił o doprecyzowanie kwoty kilkudziesięciu tysięcy złotych na 
odmalowanie przestrzeni DK „Idalin”. Od kiedy Biblioteka mogłaby zostać przeniesiona? Kto zde-
cydował o tym, że ogrodzenie Biblioteki jest naprawione w taki, a nie inny sposób, bo zrobiona 
jest połowa ogrodzenia? Ostatnio radny na profilu Biblioteki widział dyskusję na temat tego, że 
być może z  Budżetu Obywatelskiego ten remont ma być dokończony. Radnemu wydaje się to 
nieprawdopodobne.  
 
Radny Jarosław Rabenda uważa, że to słuszna decyzja, aby wynosić się z miejsc, które trzeba 
wynajmować. Wynajmowanie pomieszczeń na tego typu działalność wydaje się zupełnie nieza-
sadne. Przybliżył jak wygląda obiekt DK „Idalin”. Ponadto poruszył sprawę zasobów biblioteki              
w DK „Idalin”, które były gromadzone głównie w czasach bardzo słusznie minionych, więc ich 
wartość jest jaka jest, ale radny ma nadzieję, że książek nie będzie się wyrzucać. Zapytał, co 
zostanie zrobione z zasobami, które tam istnieją? Ile tysięcy woluminów będzie przenoszone? 
Czy biblioteka na Wyścigowej ma własne regały, bo te, które są na Idalinie właściwie już do 
niczego się nie nadają? Jest to szansa, aby zrobić tam nowoczesny obiekt.  
 
Radny Tomasz Gogacz zapytał, jaki jest wskaźnik czytelności w Radomiu w różnych bibliotekach 
i od czego to zależy? Czy istnieje jakakolwiek współpraca Biblioteki Miejskiej z bibliotekami 
szkolnymi?  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adam Bocheński zapytał, czy czytelnictwo spada, czy ro-
śnie? 
 
Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej udzielił informacji dotyczących: 
- liczby lokali bibliotecznych mieszczących się w prywatnych zasobach, 
- remontu lokalu w Domu Kultury „Idalin”, 
- przekazania starych książek, 
- podziału na etapy remontu ogrodzenia Biblioteki,  
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- stanu czytelnictwa w Radomiu,  
- współpracy z bibliotekami szkolnymi.  
 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński udzielił informacji w sprawie etapowania re-
montu ogrodzenia Miejskiej Biblioteki Publicznej.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (20 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się – głosowa-
nie nr 16) podjęła 

Uchwałę nr XCIV/914/2023 
w sprawie zamiaru zmiany lokalizacji filii Nr 15 Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Józefa 
A. i Andrzeja S. Załuskich w Radomiu.  
 
Ad. 10.8. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 819. – zdjęty przy ustalaniu porządku 
obrad.  
 
Ad. 10.9. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 822.  
Przewodnicząca Kinga Bogusz poinformowała, że Prezydent Miasta Radomia pismem z dnia                 
14 kwietnia zwrócił się z prośbą, w związku z rezygnacją Pana Jerzego Zawodnika ze stanowiska 
zastępcy Prezydenta Miasta Radomia, o wyznaczenie nowego przedstawiciela Rady Miejskiej 
do składu komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora w Ra-
domskiej Stacji Pogotowia Ratunkowego. Prezydent wskazał w to miejsce Panią Martę Michal-
ską - Wilk, aktualnego Zastępcę Prezydenta Miasta Radomia. 
 
Pismo zostało dołączone do materiałów z sesji.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (20 za – głosowanie nr 17) podjęła 

Uchwałę nr XCIV/915/2023 
w sprawie zmiany uchwały nr LXXXIX/851/2023 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia                    
30 stycznia 2023 r. w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia kon-
kursu na stanowisko Dyrektora w Radomskiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Rado-
miu. 
 
 
11. Informacja o pracy Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Podlewski poinformował, że od ostatniego posie-
dzenia Rady Komisja Rewizyjna nie obradowała. Nie wpłynęły wnioski do Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Kazimierz Staszewski poinformował, że ko-
misja obradowała 19 kwietnia. Rozpatrzyli wszelkie skargi i wnioski jakie wpłynęły. Pierwsza 
skarga to skarga z 20 marca, w której panie skarżące zarzuciły prezydentowi miasta Radomia 
brak decyzyjności i przedłużającą się korespondencję w sprawie nabycia działki. Działkę chciały 
zbyć gminie. Okazało się, że korespondencja od kwietnia 2021r. jasno mówi, że te panie mają 
jeszcze spore grono współwłaścicieli do tej działki. Gmina przejawia chęć, ale należy uregulować 
stan prawny. Panie liczą, że zrobi to miasto. Komisja stwierdza, że w tym momencie inicjatywa 
wyjaśnienia leży po stronie skarżących i uznaje skargę za bezzasadną. Druga skarga dotyczy 
zarzutów w związku z brakiem utwardzenia jednej z ulic. MZDiK ma chęć wyrównać tę drogę                
w okresie wiosennym, ale skarżący skarży się również na to, że w skutek „ostrych jazd” na tej 
ulicy uszkodzono mu i ochlapano ogrodzenie, które musiał naprawiać i w związku z tym zwraca 
się, aby miasto mu zwróciło te koszty. Wyszło, że chciałby za to również zwrot podatku, ale 
okazało się, że ogrodzenie stoi na działce należącej do Skarbu Państwa. Również komisja uznała, 
że skarga jest bezzasadna.  
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- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Radomia. (skarga                  
z dnia 20.03.2023r.). Komisja Skarg, Wniosków i Petycji postanowiła uznać skargę za bezza-
sadną.  
 
Radni otrzymali projekt uchwały pocztą elektroniczną. 
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (16 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się – głosowa-
nie nr 18) podjęła 

Uchwałę nr XCIV/916/2023 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Radomia.  
 
O podjętej uchwale poinformowano Skarżące.  
Treść pisma została dołączona do materiałów z sesji.  
 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Radomia. (skarga                
z dnia 14.03.2023r.). Komisja Skarg, Wniosków i Petycji postanowiła uznać skargę za bezza-
sadną.  
 
Radni otrzymali projekt uchwały pocztą elektroniczną. 
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się – głosowa-
nie nr 19) podjęła 

Uchwałę nr XCIV/917/2023 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Radomia.  
 
O podjętej uchwale poinformowano Skarżącego.  
Treść pisma została dołączona do materiałów z sesji.  
 
 
13. Sprawy różne i wolne wnioski:  
1)  rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na użycie Herbu Miasta Radomia na sztan-
darze Środowiskowo – Lekarskiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego                 
w Radomiu, 
Treść wniosku została dołączona do materiałów z sesji.  
 
Wniosek był przedmiotem obrad Komisji Kultury i Promocji, która wydała opinię pozytywną.  
 
Radny Piotr Szprendałowicz podziękował za 20 lat pracy na rzecz bezpieczeństwa i zdrowia 
mieszkańców miasta.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (18 za – głosowanie nr 20) wyraziła zgodę na użycie 
Herbu Miasta Radomia na sztandarze Środowiskowo – Lekarskiego Wodnego Ochotni-
czego Pogotowia Ratunkowego w Radomiu. 
 
O wyrażeniu zgody poinformowano Środowiskowo – Lekarskie Wodne Ochotnicze Pogotowie 
Ratunkowe w Radomiu.  
Treść pisma została dołączona do materiałów z sesji.  
 
 
12. Sprawozdanie delegata Miasta Radomia z posiedzenia Związku Miast Polskich.  
Sekretarz miasta Michał Michalski poinformował, że posiedzenie Związku Miast Polskich odbyło 
się w Chełmie w formule i stacjonarnej i online. Pojawił się projekt rozporządzenia podwyżek 
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wynagrodzeń nauczycieli, które miałyby wejść od lipca o 20%. Natomiast czas pokaże skąd po-
krycie finansowe na te podwyżki. Mają być z subwencji, ale będą czekać na informacje, co się 
będzie działo.  
 
 
13. Sprawy różne i wolne wnioski – (c.d.):  
 
2) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego za 
2022 rok, 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
3) Sprawozdanie z realizacji Programu oddziaływań psychologiczno – terapeutycznych 
dla osób stosujących przemoc w rodzinie dla Gminy Miasta Radomia na lata 2021 – 2025 
za 2022 rok, 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
4) Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy Miasta Radomia za 2022 rok, 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
Radny Robert Utkowski zapytał, w jaki sposób pandemia wpłynęła na ilość przypadków prze-
mocy w rodzinie?  
 
Radna Magdalena Lasota zapytała, ilu na terenie gminy miasta Radomia jest psychiatrów dzie-
cięcych? Jak wygląda pomoc psychologiczna w szkołach? Czy po pandemii rodziny wymagają 
zwiększonej opieki psychologicznej?  
 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Marcin Gierczak udzielił informacji dotyczą-
cych: 
- wpływu pandemii na przemoc w rodzinie,  
- lekarzy psychiatrów dziecięcych oraz potrzeb miasta w tym zakresie,  
- pomocy psychologicznej w zakresie przemocy w rodzinie.  
 
5) Sprawozdanie z realizacji Programu oddziaływań korekcyjno – edukacyjnych dla osób  
stosujących przemoc w rodzinie na terenie Gminy Miasta Radom na lata 2021– 2025 za  
2022 rok,  
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji. 
 
6) ustalenie składów osobowych komisji.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz poinformowała, że radny Dawid Ruszczyk złożył 
wniosek, w którym deklaruje wolę przejścia z Komisji Budżetowej do Komisji ds. Majątku Spółek 
Miejskich. Natomiast pan Kazimierz Woźniak odwrotnie.  
 
Wnioski radnych zostały dołączone do materiałów z sesji.  
 
Skład Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Radomiu: 
1. Bogusz Kinga 
2. Czerwińska Ewa 
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3. Kuźmiuk Mateusz 
4. Lasota Magdalena 
5. Majewski Marcin 
6. Pastuszka - Chrobotowicz Katarzyna 
7. Szprendałowicz Piotr 
8. Utkowski Robert 
9. Woźniak Kazimierz 
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (20 za – głosowanie nr 21) podjęła 

Uchwałę nr XCIV/918/2023 
w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Radomiu. 
 
Skład Komisji ds. Majątku Spółek Miejskich Rady Miejskiej w Radomiu: 
1. Biesiadecka Patrycja 
2. Kaca Marcin 
3. Kaca Marcin Robert 
4. Majewski Marcin 
5. Podlewski Łukasz 
6. Rejczak Mirosław 
7. Ruszczyk Dawid 
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (20 za – głosowanie nr 22) podjęła 

Uchwałę nr XCIV/919/2023 
w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji do spraw Majątku Spółek Miejskich Rady 
Miejskiej w Radomiu. 
 
6) uchwały Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 28 marca 
2023r.:  
- Nr 9.136.2023 w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr XC/864/2023 Rady 
Miejskiej w Radomiu z dnia 27 lutego 2023r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Radomia na lata 2023 – 2045, 
- Nr 9.135.2023 w sprawie wszczęcia postępowania nadzorczego w sprawie uznania za 
nieważną uchwały Nr XC/863/2023 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 27 lutego 2023r. 
w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2023 rok. 
 
Uchwały radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Ich treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
7)   Pisma, które wpłynęły do Rady Miejskiej w Radomiu: 
- zawiadomienie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 05.04.2023r. 
(KI.0013.11.2023.MK) o badaniu nadzorczym uchwały Rady Miejskiej w Radomiu                                         
Nr XCI/889/2023 z dnia 14 marca 2023r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Radomia na lata 2023 – 2045, 
- Uchwała Nr XLIII/333/2023 Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 21 marca 2023r. w sprawie 
obrony dobrego imienia Św. Jana Pawła II,  
- Uchwała Nr XLVIII/530/2023 Rady Miejskiej w Nowym Dworze Mazowieckim z dnia 28 marca 
2023r. w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Nowym Dworze Mazowieckim w spra-
wie planowanego przez PKP Polskie Linie Kolejowe SA „Zwiększenia przepustowości na odcinku 
Warszawa Wschodnia – Nasielsk (Kątne/Świercze)”,  
- pismo RTBS Administrator z dnia 5.04.2023r. (PI-Z/59/2023) w sprawie przedstawienia wy-
kazu wad i usterek, uznanych przez Spółkę do usunięcia na osiedlu Magnolia – i etap inwestycji 
budynki przy ul. Rapackiego 20 i 22 w ramach obowiązującej gwarancji i rękojmi.  
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Pisma radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Ich treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
8) Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz poinformowała, że kolejna sesja zwyczajna pla-
nowana jest na 29 maja 2023r. zgodnie z harmonogramem. Ponadto przewodnicząca przypo-
mniała o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych.  
 
 
14. Zamknięcie obrad. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz w związku z wyczerpaniem porządku obrad za-
mknęła XCIV. sesję Rady Miejskiej w Radomiu o godz. 15.00.  
 
 
 
                Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                  Kinga Bogusz 
 
 
 
Sekretarze: 
 
1. Staszewski Kazimierz  …………………………………………………… 
 
2. Chrobotowicz Robert  …………………………………………………… 
 
Protokółowała: Agata Gierczak. 
 


